
Zápis č. 3/2/2021 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
17. februára 2021 so začiatkom o 13,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef Chudík, Martin Kákoš, 
Jarmila Mikušová 
Neprítomný: Martin Kabát 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 5 členov Rady RTVS a rada je schopná 
uznášať sa. Pripomenul, že od 11.2.2021 rada funguje v 6 člennom zložení, pretože sa čaká, 
kým NR SR zvolí nových 3 členov Rady RTVS 
Navrhol vypustiť body týkajúce sa súdnych sporov a konaní RVR, pretože Rada RTVS 
momentálne nemá právnika. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 18/2021: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Kabát);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Správa o činnosti RTVS za II. polrok 2020 vrátane správy o hospodárení a plnení 
záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska za IV. štvrťrok 
2020 (spravodajca M. Kákoš, I. Gallo a M. Kabát)  

6. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 
2020 (spravodajca M. Kabát) 

7. Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre vysielanie a 
retransmisiu proti RTVS v roku 2020 (spravodajca M. Kákoš) 

8. Informácia o vysielaní diskusných relácií O 5 minút 12 a Sobotné dialógy v roku 2020 
(J. Chudík a I. Gallo) 

9. Informácia o činnosti zahraničných spravodajcov RTVS (spravodajkyňa D. 
Hushegyiová) 

10. Informácia o nových projektoch v RTVS – cielené výzvy (spravodajca M. Kákoš) 
11. Informácia o príprave kampane v RTVS na očkovanie proti Covid 19 (spravodajca J. 

Chudík)  
12. Správa o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS za rok 2020 (spravodajcovia J. 

Mikušová a M. Kabát) 
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13. Sťažnosti a podnety 
14. Rôzne 

 

Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatných dvoch rokovaní nemajú charakter plnenia. 
K zápisom z ostatných rokovaní neprišla žiadna pripomienka. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 19/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 

Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, 

plnenie záväzných ukazovateľov 

1.  Nevyhodnocuje sa.  

2.  Nevyhodnocuje sa.  

3.  Nevyhodnocuje sa.  

4.  Nevyhodnocuje sa.  

5.  Nevyhodnocuje sa.  

6.  Nevyhodnocuje sa.  

7.  Nevyhodnocuje sa.  

8.  Nevyhodnocuje sa.  

9.  Nevyhodnocuje sa.  

10.  Nevyhodnocuje sa.  

11.  Nevyhodnocuje sa.  

12.  Nevyhodnocuje sa.  

13.  Nevyhodnocuje sa.  

14.  Nevyhodnocuje sa.  

15.  Nevyhodnocuje sa.  

16.  Nevyhodnocuje sa.  

17.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
J. Rezník informoval, že v NR SR bola schválená v prvom čítaní novela zákona o výbere 
úhrad. V tejto chvíli RTVS komunikuje s predkladateľmi, pretože RTVS má k tomu výhrady 
a budú spolu rokovať.  
M. Kákoš sa spýtal, či ide o zmenu, ktorá sa týka len právnických osôb. 
J. Rezník odpovedal, že áno, ale tak ako to je teraz napísané, by to mohlo viesť 
k administratívnym problémom.  
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4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala aktuálne ekonomické informácie: 
„RTVS k 31.1.2021 dosiahla celkové príjmy vo výške 60,49 mil.€, čo predstavuje 41,14 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.1.2021 sumu 10,60 mil.€, čo predstavuje plnenie na 14,44 % 
ročného plánu. Vyššie percentuálne čerpanie vzniklo predovšetkým v dôsledku januárovej 
úhrady zamestnávateľov ako aj fyzických osôb za celý rok 2021. V porovnaní s mesačným 
plánom ide o nižšie čerpanie vo výške 209 tis.€. Do 31.1. 2021 RTVS obdŕžala 0,48 mil. € za 
staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2020.  
RTVS komunikuje s MK SR v súvislosti s dofinancovaním vyššieho výpadku na úhradách 
ako je rozpočtovaných 8 mil.€ v súvislosti s prijatím novely zákona č. 314/2019 Z.z., ktorá 
oslobodila od 1.1.2020 od platenia úhrady poberateľov dôchodkových dávok a dávok v 
hmotnej núdzi. Na základe poslednej aktuálnej analýzy ročný výpadok sa odhaduje vo výške 
11,35 mil.€ t.j. vyšší výpadok vo výške 3,35 mil.€. 
 

 
počet úľava 

2021 - 
počet 

mesiacov 
výpadok 

výpadok 
rok 2021 mesačne 

Počet oslobodených platiteľov 2,32 
eur 291 329 

                          
2,32 
€  12 

    8 110 599 
€    675 883 €  

Počet oslobodených platiteľov 4,64 
eur v 2020 49 791 

                          
4,64 
€  12 

    2 772 363 
€    231 030 €  

Počet platiteľov 4,64 eur od 01/2021 1 376 

                          
4,64 
€  12 

         76 616 
€        6 385 €  

Výpadok k 31.1.2021 342 496     
  10 959 578 
€    913 298 €  

Predpoklad - Počet platiteľov 4,64 
eur oslobodených od 2/2021 do 
12/2021 15 424 

                          
4,64 
€    

       391 096 
€      71 567 €  

SPOLU: 357 920 
  

  11 350 674 
€    984 866 €  

Rozpočet 2021 - kompenzácia 
 

                         
     8 000 
000 €  

 

Výpadok v rozpočte na rok 2021 
   

     3 350 
674 €      

 
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 1,48 mil. € t.j. plnenie na 17,20 %. 
Plnenie sa pohybuje nad úrovňou mesačných plánov v reklame ako aj v ostatných príjmoch. 
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.1.2021 sumu 11,50 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 11,5 mil.€ v štruktúre STV 9,5 
mil.€ a SRo 2,0 mil.€.  
Celkové výdavky RTVS k 31.1.2021 predstavovali sumu 9,26 mil.€, t.j. 6,30 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 8,91 mil.€ - plnenie na 
6,34 % a kapitálové výdavky sú vo výške 0,34 mil. € - plnenie na 5,43 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 51,23 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
A. Šulík uviedol, že programová štruktúra sa napĺňa podľa plánu. Krátko informoval 
o príprave projektu Pečie celé Slovensko. 
M. Dzurjanin uviedol, že sa venujú aktuálne aj sčítaniu obyvateľstva, ktoré už začalo. 
Reaguje sa na všetko aktuálne dianie.  



Strana 4 z 15 
 

V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že tradične informujú komplexne o všetkých 
dôležitých informáciách. Informoval, že sa podarilo inštalovať nového spravodajcu 
v Londýne. Takisto informoval o novej relácii Správy bez kravaty. 
M. Hajko informoval, že výbornú sledovanosť má stále lyžovanie a biatlonové MS.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 20/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS.  
 

Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
I. Gallo informoval, že materiál je predložený v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 
532/2010 o RTVS. Ide o 4 nájomné zmluvy, resp. dodatky k nájomným zmluvám. 
R. Doehring odprezentovala predložený materiál.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 21/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s nájomcami: 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
Nájomca: UNIVERSAL McCANN Bratislava, spol. s r.o. 
Predmet nájmu: nájom časti nehnuteľnosti - 1 označené parkovacie  miesto, ktoré sa 

nachádza v objekte RTVS, na Žilinskej ul. č. 4 v Bratislave, 3. podzemné 
podlažie, o celkovej výmere 10,00 m².  

Účel užívania predmetu nájmu: parkovanie motorového vozidla. 

Pôvodná doba nájmu od 01.12.2016 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 14.11.2016 
(ZM1003103) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

od 01.04.2021 na dobu neurčitú  
(ZM1003103_1 ) 

Pôvodná cena nájmu (vrátane 
služieb) 

1.368,48 eur bez DPH ročne – 1 parkovacie miesto (10,0 
m²) 
 

Navrhovaná cena nájmu (vrátane 
služieb) 

1.394,48 eur bez DPH ročne – 1 parkovacie miesto (10,0 
m²) 
   

Pôvodná cena nájmu (vrátane 
služieb) za m² 

136,85 eur/m² bez DPH ročne – 1 parkovacie miesto 
(10,0 m²) 
  

Navrhovaná cena nájmu (vrátane 
služieb) za m² 

139,45 eur/m² bez DPH ročne – 1 parkovacie miesto 
(10,0 m²) 
  

Pôvodná cena služieb - 

Navrhovaná cena služieb - 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme nebytových priestorov rieši: 
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 úpravu ceny za nájom (inflácia za rok 2020) 
 úpravu úhrady nájomného vrátane služieb – štvrťročne vopred 
 úpravu fakturácie - fakturácia začiatkom prvého mesiaca príslušného štvrťroka 
 účinnosť od 01.04.2021. 

 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia 
Nájomca: Coffee2U, s.r.o. 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, Mlynská 

dolina v Bratislave, v Štúdiovom a vysielacom bloku, na prízemí,  
o celkovej výmere 1,0 m2 a v Štúdiovom a vysielacom bloku,  
na II. poschodí, o celkovej výmere 1,0 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu:  prevádzkovanie dvoch nápojových automatov (kávomatov). 

Pôvodná doba nájmu od 01.10.2016 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 19.9.2016 
(ZM2011677) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

od 01.03.2021 na dobu neurčitú  
(ZM2011677_2 ) 

Pôvodná cena nájmu 410,80 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 418,60 eur bez DPH ročne   

Pôvodná cena nájmu za m² 205,40 eur/m² bez DPH ročne 
  

Navrhovaná cena nájmu za m² 209,30 eur/m² bez DPH ročne 

Pôvodná cena služieb 195,66 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 196,23 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme nebytových priestorov rieši: 

 zmena umiestnenia nápojových automatov (kávomatov) 
 úpravu ceny za nájom (inflácia za rok 2020), vrátane inflačnej doložky 
 úpravu ceny za služby spojené s nájmom – aktualizácia (zvýšenie) 
 účinnosť od 01.03.2021. 

 
Nájomca: Coffee2U, s.r.o. 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, Mlynská 

dolina v Bratislave, v Štúdiovom a vysielacom bloku, na II. posch.,  
o celkovej výmere 1,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie snackového automatu.   

Pôvodná doba nájmu od 01.05.2017 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 22.3.2017 
(ZM2013475) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

od 01.03.2021 na dobu neurčitú  
(ZM2013475_2 ) 

Pôvodná cena nájmu 205,40 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 209,30 eur bez DPH ročne   

Pôvodná cena nájmu za m² 205,40 eur/m² bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu za m² 209,30 eur/m² bez DPH ročne 

Pôvodná cena služieb 65,89 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 66,71 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 
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Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme nebytových priestorov rieši: 

 zmena umiestnenia snackového automatu 
 úpravu ceny za nájom (inflácia za rok 2020), vrátane inflačnej doložky 
 úpravu ceny za služby spojené s nájmom – aktualizácia (zvýšenie) 
 účinnosť od 01.03.2021. 

 
Nájomca: CAFFEE ESPRESSO spol. s r.o. 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte RTVS, Mlynská 

dolina v Bratislave, v Štúdiovom bloku, na II. poschodí, o celkovej výmere 
1,0 m2, v Objekte televízneho spravodajstva, na II. poschodí, o celkovej 
výmere 1,0 m2 a v Štúdiovom a vysielacom bloku, na II. poschodí, o 
celkovej výmere 1,0 m2. 

Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie troch predajných automatov horúcich 
a nealkoholických nápojov 

Pôvodná doba nájmu od 01.10.2014 na dobu neurčitú 
zmluva uzatvorená dňa 28.8.2014 
(ZM2005629) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

od 01.03.2021 na dobu neurčitú  
(ZM2005629_2 ) 

Pôvodná cena nájmu 616,20 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 627,90 eur bez DPH ročne   

Pôvodná cena nájmu za m² 205,40 eur/m² bez DPH ročne 
  

Navrhovaná cena nájmu za m² 209,30 eur/m² bez DPH ročne 

Pôvodná cena služieb 108,06 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena služieb 110,70 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota 1 - mesačná 

Nová výpovedná lehota 1 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme nebytových priestorov rieši: 

 zmena umiestnenia jedného nápojového automatu (kávomatu) 
 úpravu ceny za nájom (inflácia za rok 2020) 
 úpravu ceny za služby spojené s nájmom – aktualizácia (zvýšenie) 
 úprava bodu ohľadom inflačnej doložky 

účinnosť od 01.03.2021. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
J. Mikušová požiadala o doplnenie informácie k jednému verejnému obstarávaniu 
a informovala, ktorých verejných obstarávaní sa ako pozorovateľ zúčastnia členovia DK. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 22/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
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Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedla, že všetky zámery boli predrokované na DK a odporúča rade, aby boli 
zobrané na vedomie. Prebehla diskusia o niektorých zámeroch.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 23/2021: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle 
§ 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS.  
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát informoval, že DK sa na rokovaní zaoberala niektorými zmluvami podrobnejšie. 
Informoval o podrobnostiach. Vyžiadali si podrobnejšie informácie k vybraným zmluvám.  
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 24/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

f.  
Informácia o projekte Generál 
J. Rezník informoval, že prišlo k podpísaniu dodatku č. 5 a čaká sa na realizačné kroky 
koprodukčného partnera. Aktuálne informácie podľa neho ukazujú, že sa natáčanie realizuje 
po dlhom čase.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 25/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave projektu Generál. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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5. Správa o činnosti RTVS za II. polrok 2020 vrátane správy o hospodárení a 
plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska za IV. 
štvrťrok 2020 (spravodajca M. Kákoš, I. Gallo a M. Kabát) 

R. Doehring odprezentovala ekonomickú časť predloženej správy. Vysvetlila štruktúru 
financií, ktoré ostali na účte ku koncu roka. Postupne prešla plnenie celého rozpočtu z roku 
2020. Záväzné ukazovatele boli za IV. štvrťrok splnené. 
J. Mikušová prečítala stanovisko DK: 
Predkladané údaje sa týkajú celého roka 2020 a oficiálne sa k nim vyjadriť bude možné až 
po účtovnej závierke. Behom roka boli vykonané dve zmeny rozpočtu a nemali vplyv na 
výšku prebytku. Záväzné ukazovatele boli dodržané. Definitívne výsledky budú k dispozícii 
po oficiálnom ukončení roku 2020 a vtedy dodá DK aj komplexné stanovisko. 
I. Gallo sa spýtal, či sú naplnené všetky dôvody na to, aby mohla byť schválená odmena GR 
RTVS, alebo či sú jej známe nejaké dôvody, ktoré by mali byť prekážkou, aby odmena 
nebola schválená. 
J. Mikušová uviedla, že nie sú jej známe také prekážky. 
A. Šulík odprezentoval televíznu programovú časť. Vzhľadom na okolnosti hodnotí uplynulý 
polrok pozitívne.  
J. Chudík tiež hodnotí pozitívne vysielanie televíznej časti, pretože dokázali primerane 
reagovať na okolnosti. 
M. Kákoš prečítal spravodajské stanovisko: 
„Rovnako ako v 1.polroku aj v 2.polroku ovplyvnila vysielanie televíznej časti RTVS 
pandemická situácia s ochorením Covid – 19. Na rozdiel od 1.polroku sa na základe istej 
prognózy mala RTVS čas na túto mimoriadnu situáciu pripraviť, preto nebola v takom 
intenzívnom tlaku vynútených programových improvizácií, pandémia však citeľne nabúrala 
celoročnú koncepciu vysielacej štruktúry vo viacerých plánovaných programoch (napr. nový 
formát pre deti Naj škola a iné), ale najmä nespustením programovej služby Šport v dôsledku 
odloženia významných športových udalostí (ME vo futbale a letné OH). Napriek týmto 
sťaženým podmienkam nebol 2.polrok programovou stagnáciou a poskytol divákom Slov. 
televízie zaujímavú (i keď obmedzenú) ponuku.  
 Sledovanosť v tomto období bola najvyššia za ostatných 10 rokov. Samozrejme, je to 
i dôsledok celkového nárastu času, ktorý v dôsledku obmedzení strávili diváci pred 
obrazovkami, no v porovnaní s ďalšími vysielateľmi bol tento nárast najvyšší práve u STV. 
Potreba informácií a mnohé turbulentné situácie na politickej scéne (nie len doma, ale aj 
v zahraničí) posilnili záujem o segment spravodajstva a publicistiky. Je potešiteľné, že 
spravodajstvo RTVS už dlhodobo vykazuje stúpajúci trend sledovanosti a že býva 
v prieskumoch vyhodnocované spomedzi iných vysielateľov ako najobjektívnejšie 
a najdôveryhodnejšie. Najvýraznejším problémom v rámci publicistických relácií, ktorým  sa 
Rada RTVS v októbri zaoberala, bol prípad neodvysielania reportáže Lacné šperky v rámci 
relácie Reportéri. Zložité postavenie mal vo vysielaní šport – jednak s meniacou sa mapou 
športových podujatí (mnohé sa termínovo menili, odvolávali), ale aj v tom, že vysielanie 
športových eventov (futbalová liga, Európske súťaže, Svetový pohár v lyžovaní, Ms v hokeji 
do 20 rokov a iné) bolo potrebné v dôsledku výpadku okruhu Šport umiestniť na Dvojku, čo 
deštruovalo jej programovú štruktúru.     
 2.polrok možno rozdeliť na tri vysielacie štruktúry – letnú, jesennú a vianočnú. Rada 
RTVS sa nimi podrobne už zaoberala, preto iba sumarizačne :  
 Letná vysielacia štruktúra priniesla už tradične zväčša reprízový obsah na oboch 
okruhoch. Výnimkou boli niektoré výročné programy (augustové udalosti ´68, SNP a iné 
tematické večery) a športové udalosti, napr. Tour de France. 
 Jesenná vysielacia štruktúra pokračovala vo vysielaní v rámci jednotlivých 
programových okien na týždennej báze. Priniesla pokračovanie overených zábavných 
programov (Milujem Slovensko, Záhady tela, Neskoro večer a ďalšie). Jednotka odvysielala 
nové časti úspešnej cestovateľskej šou S úsmevom po Slovensku, ale  priniesla aj niektoré 
novinky : zábavné formáty Tak určite a Boris a Brambor (obe s nie celkom očakávaným 
diváckym ohlasom) a najmä pôvodný zábavný formát Pumpa, ktorý spustil priam lavínu 
kontroverzných hodnotení. Napriek tejto názorovej polarizácii sa však stretol s veľkou 
diváckou priazňou a s vysokým diváckym hodnotením. Záver jesennej štruktúry patril 
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finálovému zavŕšeniu formátu Zem spieva, ktorý sa tak po desiatich mesiacoch konečne 
uzavrel. Dvojka pokračovala vo svojom nastavení (dokumenty, cykly ako Postav dom, zasaď 
strom, Hurá do záhrady, Cestou necestou, Do kríža a iné), no priniesla aj zaujímavý cyklus 
dokumentov Storočnica SND, nové série Katarína Veľká a Príbeh služobníčky, a najmä 
pravidelný Školský klub ako edukatívnu pomoc zatvoreným školám. Trojka vysielala 
reprízový obsah z archívu RTVS, ponúkla však aj nový formát pre seniorov Klub na Trojke.  
 Vianočná vysielacia štruktúra priniesla štandardne na obrazovku overené vianočné 
tituly, viaceré koprodukčné rozprávky, no najmä pôvodný rozprávkový film O liečivej vode, 
ktorý sa stal vo vianočnej ponuke najsledovanejším programom. Silvestrovské vysielanie 
ponúklo špeciály zo zábavných formátov.  
 Predložená správa je vypracovaná podrobne, poskytuje komplexný obraz 
o televíznom vysielaní RTVS v 2.polroku. Samozrejme, Rada RTVS bude hodnotiť vysielanie 
jednotlivých programových typov pri predkladaní výročnej správy, preto takýto parciálny 
záber nemôže indikovať celkové programové smerovanie Slov. televízie.“ 
M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasovú časť. Priblížil najvýznamnejšie zmeny, ktoré 
v rozhlasovom vysielaní nastali.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 26/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o činnosti RTVS za II. polrok 2020 
vrátane správy o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu Rozhlasu a 
televízie Slovenska za IV. štvrťrok 2020. 

 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo informoval, že v zmysle uznesenia rady 92/2020 sa pri prerokovávaní tejto správy 
schvaľuje aj odmena pre GR RTVS. 
J. Chudík uviedol, že vzhľadom na pozitívne hodnotenie programu aj počas pandemickej 
situácie navrhuje, aby bola odmena schválená v plnej výške.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 27/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS a čl. 3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za IV. štvrťrok 2020 
vo výške 100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
 
6. Správa o stave výberu úhrad za služby verejnosti poskytované RTVS za II. 

polrok 2020 (spravodajca M. Kabát) 
R. Doehring odprezentovala predloženú správu. Skonštatovala, že výber je oproti plánu 
vyšší o 1,077 mil. €. Zdôraznila, že navýšenie je vďaka intenzívnosti výberu a práce Odboru 
úhrad. Podrobne oprezentovala všetky grafy z prezentácie súvisiace s výberom úhrad.  
J. Mikušová odprezentovala stanovisko: 
Výber úhrad za služby verejnosti dosiahol v roku 2020 úroveň 75 283 207 EUR. Plán výberu 
za dané obdobie bol síce  prekročený o takmer 1,5%, avšak v medziročnom porovnaní ide o 
pokles o viac a 7,9 mil. EUR. Ide o markantný pokles v tejto kategórii výnosu a s pohľadom 
na posledné roky, v rámci ktorých sa kontinuálne dosahoval medziročný nárast 
inkasovaných úhrad. Pokles výberu úhrad je zapríčinený oslobodením skupiny poberateľov 
dôchodkových dávok od začiatku roka 2020.  Vo vzťahu k vymáhaniu starých dlhov môžeme 
konštatovať efektívnu činnosť. Suma zinkasovaných starých dlhov dosiahla v roku 2020 
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takmer 5,8 mil. EUR. Čo predstavuje historicky najvyššiu úroveň a v porovnaní s rokom 2019 
je vyber úhrad za staré obdobie vyšší o viac ako 1,3 mil. EUR. Najviac zastúpenou 
kategóriou platiacich osôb sú naďalej SIPO platitelia, ktorých je 64%. Nasledujú priamo 
platiaci a zamestnávatelia. Odhadovaný výpadok úhrad v tomto roku z titulu oslobodenia od 
úhrady predstavuje viac ako 11 mil. EUR. Ide o pokračujúci očakávaný trend poklesu 
platiteľov v kategórii domácnosti s výrazne negatívnym vplyvom na výnosovú časť rozpočtu. 
Kým v roku 2019 bolo platiacich domácnosti 1 366 075, v roku 2020 ich počet klesol na 1 
063 714. Situácia by bola ešte horšou, nebyť úspešných akvizičných kampani z predošlých 
rokov. V tejto situácii je nevyhnutne zintenzívniť odosielanie výziev a taktiež akvizičnú 
činnosť, aby sa aspoň čiastočne podarilo zmenšiť spomínaný negatívny dopad z oslobodenia 
poberateľov dôchodkových dávok. Odhad výpadku v roku  2021 je ešte väčší ako bol 
výpadok v roku 2020 a to o viac ako 1 mil. EUR.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 28/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o stave výberu úhrad za služby 
verejnosti poskytované RTVS za II. polrok 2020. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

7. Návrh na odpis pohľadávok RTVS (spravodajca DK) 
I. Gallo informoval, že GR RTVS predkladá Rade RTVS návrh na udelenie súhlasu na 
odpísanie pohľadávok v zmysle § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z. z. o  nakladaní s 
majetkom verejnoprávnych inštitúcií a o zmene zákona Národnej rady Slovenskej republiky 
č. 259/1993 Z. z. o Slovenskej lesníckej komore v znení zákona č. 464/2002 Z. z. v znení 
neskorších predpisov. 
V. Ruman odprezentoval štruktúru a informácie ku všetkým pohľadávkam. 
J. Mikušová sa spýtala, aké pohľadávky sú v účtovníctve a aké sú k nim vedené opravné 
položky.  
R. Doehring odpovedala, že pohľadávky č. 1 a č. 6 nie sú vedené v účtovníctve, neboli 
zaúčtované v momente, kedy STV vyhrala súdny spor. Ostatné pohľadávky sú v účtovníctve 
a je na ne 100%-tná opravná položka.  
I. Gallo sa spýtal na proces, ktorý prebehol vnútri RTVS v súvislosti s týmito pohľadávkami. 
V. Ruman uviedol, že tento materiál bol prorokovaný komisiou pre právne spory a schválil to 
aj GR RTVS.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 29/2021: 
Rada RTVS v zmysle § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcií udeľuje súhlas s odpísaním predložených pohľadávok RTVS: 

P.č. Dlžník Suma v EUR 

1 
Mária Marčišinová, Antona Prídavku č. 18, Prešov, IČO: 32936001, r. 
č. 695403/9378 

    12 893,17 €  

2 
PLUS PRODUCTION spol. s r.o., Staničná 11, Bratislava, IČO: 
35949911, EX 81/2011 

     31 003,01 
€  

3 
PLUS PRODUCTION spol. s r.o., Staničná 11, Bratislava, IČO: 
35949911, EX 1354/2011 

     34 800,70 
€  

4 
Srpoň Vladimír - SFÉRA, r.č. 540809/2404, Romanova 10, 851 02 
Bratislava, EX 3198/06 

     24 251,07 
€  
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5 
Šarišská Ľubov Mgr. - ASSA Art Agency, IČO:17233127, 
r.č.535930/901, Vrátna 60, 040 01 Košice, EX 3186/06 

     21 981,02 
€  

6 
Štúdio Beta, spol. s r.o., Poľná 1, Bratislava, IČO: 35721901, EX 
4004/2010 

1 171 041,72 
€  

7 
Vít Sedlák Vít Sedlák, Domové role 22, 821 05 Bratislava, IČO: 
40426823, r.č.: 6308186368, nar.: 18.08.1963, EX 1702/09 

     13 263,01 
€  

8 
Medzinárodné cyklistické preteky okolo Slovenska, IČO: 30814642, 
(1710100552, 1710100546) 

       6 247,50 
€  

  Spolu 
1 315 481,20 

€  

 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Informácia o vysielaní diskusných relácií O 5 minút 12 a Sobotné dialógy v roku 

2020 (J. Chudík a I. Gallo) 
V. Chuguryan odprezentoval predložený materiál. Vyzdvihol sledovanosť týchto ťažiskových 
relácií. 
J. Chudík prečítal stanovisko: 
„Z materiálu, ktorý nám predložil riaditeľ spravodajstva pán  Vahram Chuguryan vyplýva, že  
do relácie O 5 min. 12  sú pozývaní hostia významných polit. subjektov, ktoré majú možnosť 
ovplyvňovať životy občanov svojimi politickými rozhodnutiami. Súvisí to teda s ich reálnym 
postavením v politickom a spoločenskom živote. Dramaturgia relácii tiež vždy berie do úvahy 
aktuálnu politickú a celospoločenskú situáciou na Slovensku a vo svete. Hostia musia byť 
nositeľmi zásadných informácií, ktoré ovplyvňujú alebo môžu ovplyvniť životy občanov 
v blízkom období. Toľko z obsahu materiálu, ktorý je samozrejme podrobnejší. V zásade 
s materiálom možno súhlasiť a podľa priložených tabuliek možno povedať, že aj princípy 
stanovené v tomto materiály dodržujú. Výber okruhu tém a ich momentálnej dôležitosti , 
o ktorých bude v tej- ktorej konkrétnej relácii rozhovor, je ten výber do istej miery vždy 
subjektívny podľa výbercu i hodnotiteľa. Čo však ostáva dlhodobou slabinou relácií je kvalita 
moderátorov. Viem , že vedenie o tom vie a dúfam, že na tom pracuje. My vieme, že to nie je 
jednoduché nájsť a vychovať dobrého politického moderátora a najmä nezávislého!!! 
osobnosť, ktorá odolá tlakom osobne a ktorú sme schopní ochrániť aj my ako spoločnosť  
pred tlakmi z vonkajšieho prostredia. Žiaľ nemám pocit profesionálneho rastu moderátorov 
hlavných diskusných relácii, vykazujú známky názorovej zaujatosti, stagnujú vo vývoji a 
niekedy aj nedostatočného prehľadu informácií v oblastiach, kde diskusiu odvedú diskutujúci 
– to by im však nemali dovoliť, alebo by to mali predpokladať a byť dostatočne pripravení. 
Z uvedených tabuliek vyplýva, že stanovené princípy pozývania hostí sa dodržujú. Dve 
pripomienky. Mislovič - Median SK, podľa mňa, nemal čo robiť v relácii 0 5 min. 12. So 
sociologickými  prieskumami treba narábať opatrne, lebo vždy ide o výraznú politickú 
propagandu a ovplyvňovanie občanov a to je vážna téma ale do inej relácie. Bez ohľadu na 
môj osobný  negatívny názor na  stranu LS NS jej zastúpenie nebolo dostatočné teda 
úmerné k počtu voličov. Ich vplyv na reálnu politiku je na prvý pohľad menší ale je. Je na 
moderátoroch, aby ustrážili právne normy ich vystúpení. 
Ešte jedna poznámka.  To sa týka aj europoslancov. Najmä opozičný nedostávajú 
dostatočný priestor v Reláciách RTVS. A tu súhlasím aj so stanoviskom riaditeľa 
spravodajstva RTVS pána Vahrama Chuguryana, že „Legitímne právo na mediálnu 
prezentáciu množstva menších strán pôsobiacich na Slovensku je možné realizovať v rámci 
iných, menej významných formátov RTVS“.  
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D. Hushegyiová uviedla, že nezávidí moderátorom ich súčasnú prácu, pretože to majú veľmi 
ťažké.  
V. Chuguryan uviedol, že moderátori dostávajú kritické maily aj z jednej aj z druhej strany, čo 
považuje za dôkaz, že sa snažia byť nestranní a objektívni. K prieskumom verejnej mienky 
uviedol, že je to nejaký kompas, kde sa spoločnosť nachádza. Myslí si, že by úplne uleteli, 
keby reflektovali len raz za 4 roky výsledky volieb. Považuje za dobré to raz za čas 
reflektovať aj pomocou prieskumu verejnej mienky.  
I. Gallo sa spýtal, či prišli aj nejaké oficiálne sťažnosti od politických strán. 
V. Chuguryan uviedol, že nemali žiadny oficiálny podnet, ale hovoril o mailoch od divákov 
a poslucháčov. 
M. Kákoš pripomenul, že je potrebné dôsledne dodržiavať pomer vyváženosti medzi 
koaličnými a opozičnými zástupcami. Otvoril aj tému Sobotných dialógov, kde je premiér sám 
bez politického oponenta. 
J. Rezník vysvetlil, že je to dlhoročná tradícia a myslí si, že šéf exekutívy má mať samostatný 
priestor vo vysielaní. Doplnil, že ak je tam skúsený moderátor, tak sú to často tvrdé debaty. 
Je však potrebné snažiť sa zvyšovať kvalitu moderátorov a celého tímu.  
J. Chudík si rovnako myslí, že tieto rozhovory s premiérom by sa nemali rušiť, ide skôr o to, 
aby tam vedel moderátor adekvátne reagovať.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 30/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní diskusných relácií O 5 
minút 12 a Sobotné dialógy v roku 2020. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Informácia o činnosti zahraničných spravodajcov RTVS (spravodajkyňa D. 

Hushegyiová) 
V. Chuguryan odprezentoval predložený materiál. Uviedol, že počet zahraničných 
spravodajcov sa za súčasného vedenia zvýšil. RTVS má momentálne 9 zahraničných 
spravodajcov a 7 spolupracovníkov. Podrobnejšie popísal prácu zahraničných spravodajcov.  
D. Hushegyiová prečítala stanovisko: 
„Môžem konštatovať, že spravodajcovia RTVS sú aktívni, aktuálni, profesionálni, vidíme na 
obrazovke a počúvame v rozhlase ich pravidelnú prácu. A táto práca nie je vôbec 
jednoduchá, keď berieme do úvahy, že spravodajcovia RTVS  väčšinou dennodenne pracujú 
aj pre rozhlas, aj pre televíziu. Musia to byť univerzálni ľudia, aj technicky veľmi zdatní. 
Niektorí z nich pracujú úplne sami, napr. pre televíziu bez kameramana, čo je podľa mňa 
naozaj  chvályhodné. 
Ideálnym stavom pre verejnoprávne médium by bolo, keby mala spravodajcov alebo 
pravidelne pracujúcich spolupracovníkov vo všetkých európskych veľkomestách, ako aj v 
hlavných mestách susedných štátov. 
Predovšetkým z finančného hľadiska toto nie je pre RTVS momentálne  reálne. Ale keď sa 
podarí obsadiť miesto spravodajcu v Moskve a začne  pracovať aj londýnsky spravodajca, 
bude to celkom prijateľný stav. 
Pred rokmi sme si mysleli, že užšia spolupráca s Českou televíziou by mohla byť riešením 
pre nedostatok spravodajcov pre RTVS v zahraničí. Ale dnes už vieme, že tento model môže 
fungovať iba v ojedinelých prípadoch. 
Aj po konzultácii s pánom Chuguryanom hodnotím činnosť spravodajcov pozitívne. 
Samozrejme dnešný stav treba, podľa možností, stále naďalej rozvíjať. Napr. rada by som 
videla aj spravodajstve viac ľudských príbehov.“ 
J. Chudík uviedol, že najviac chýba spravodajca v Moskve a Pekingu, pretože potom 
preberáme agentúrny pohľad iba z jednej strany. 
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V. Chuguryan vysvetlil, že v Moskve už bol dvakrát pripravený spravodajca, ale je problém 
získať v Rusku akreditáciu. RTVS to bude skúšať ďalej, oslovené boli všetky možné 
inštitúcie, vrátane Miniterstva zahraničných vecí, ale zatiaľ sa to nepodarilo.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 31/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o činnosti zahraničných 
spravodajcov RTVS. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Informácia o nových projektoch v RTVS – cielené výzvy (spravodajca M. Kákoš) 
A. Šulík odprezentoval predložený materiál. Teší ho, že bolo veľa projektov pre deti a pre 
menšiny. Neobjavuje sa tam hraná tvorba a je málo zábavy. Celkovo išlo o 138 námetov, 
ktoré bolo treba vyhodnotiť.  
M. Kákoš uviedol, že tieto informácie sú pre radu podstatné, pretože to indikuje, ktoré 
formáty chýbajú vo vysielaní RTVS. Je potrebné spolupracovať aj s externým prostredím, 
pretože odtiaľ môžu prísť podnetné námety. Dôležité je to, že rada vie vyhodnotiť, že celý 
proces prebieha transparentne, objektívne a korektne.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 32/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o nových projektoch v RTVS – 
cielené výzvy. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Informácia o príprave kampane v RTVS na očkovanie proti Covid 19 

(spravodajca J. Chudík) 
J. Rezník informoval, že predstavil ministerke kultúry dve možné kampane, ktoré vie RTVS 
spustiť do vysielania. Štandardný postup by mal byť taký, že ministerstvo zdravotníctva by 
malo vydať výzvu na kreatívu tejto kampane a potom urobiť súťaž na výrobu tohoto 
konceptu. RTVS rada poskytne vysielací priestor. Dnes prišiel z MK SR návrh rozhlasovej 
kampane. Zhrnul, že RTVS nemôže sama od seba nasadiť do vysielania túto kampaň. 
J. Chudík považuje za podstatné, že to musí byť aktivita vlády SR, pretože kampaň vo 
verejnom záujme musí vychádzať z ich strany a musí sa dohodnúť aj spôsob financovania. 
Má pocit, že diváci už majú dosť informácií o Covide a môže ich to znechucovať a preto 
treba s týmto narábať opatrne. Aj pri očkovaní existuje veľa protichodných názorov, veľa ľudí 
nie je naklonených očkovaniu, prišla na pretras očkovacia látka z Ruska a pre diváka a 
poslucháča nastáva informačný chaos. Myslí si, že v rámci diskusných relácií treba hovoriť 
odborne a vysvetľovať.  
J. Rezník vysvetlil, že RTVS sa riadi Covid automatom a upozorňujú aj občanov, aby sa ním 
riadili a rešpektovali ho. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 33/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o príprave kampane v RTVS na 
očkovanie proti Covid 19. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
12. Správa o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS za rok 2020 (spravodajcovia J. 

Mikušová a M. Kabát) 
J. Mikušová prečítala správu o činnosti DK Rady RTVS: 
Dozorná komisia Rady RTVS pracuje ako jej stály poradný orgán. 
Jej postavenie a zloženie je definované v štatúte rady. 
Dozorná komisia je trojčlenná, jeden člen je odborník na oblasť práva a zvyšní dvaja sú 
odborníci na oblasť ekonómie. 
V roku 2020 pracovala dozorná komisia v nasledovnom personálnom zložení : 
 
Predseda a oblasť práva                 JUDR. David Soukeník    ( do 29.4.2020) 
Predseda a oblasť práva                 doc. JUDr. Jozef Vozár PhD. ( od 17.9. a 20.11. 2020) 
Člen a oblasť ekonómie                  Ing. Mgr. Martin Kabát 
Člen a oblasť ekonómie                  Ing. Jarmila Mikušová 
 
JUDr. Soukeník sa k 29.4.2020 vzdal členstva v rade a tým mu zaniklo členstvo aj v dozornej 
komisii. 
NR SR zvolila nového člena rady až 17.9. 2020. Dovtedy pracovala dozorná komisia 
v dvojčlennom zložení. 
Od 17.9.  2020 sa stal členom Rady RTVS doc. JUDR. Jozef Vozár, PhD. 
Na zasadnutí dozornej komisie v novembri 2020 bol JUDr. Vozár zvolený za jej predsedu.  
Napriek personálnemu deficitu, pracovala dozorná komisia  počas celého roka 2020.  
Jej členovia sa stretli na riadnych rokovaniach dozornej komisie 7 krát : 
23. januára, 27. februára, 29. apríla, 29. júna, 20. novembra, 9. decembra a 17. decembra. 
V termínoch , keď nebola dozorná komisia uznášaniaschopná ( prítomný len jeden člen ), 
tento pred rokovaním rady RTVS prerokoval so zástupcami RTVS príslušné materiály 
a pripravil spravodajské stanoviská : 27. mája, 15. júna, 20. augusta, 23. septembra. 
 
Na svojich rokovaniach sa dozorná komisia pravidelne zaoberala predkladanými materiálmi, 
majúcimi právny a ekonomický dopad na činnosť RTVS. 
Z oblasti práva to boli : 

- Návrhy na prevod/ prenájom majetku RTVS 
- Prehľad súdnych sporov RTVS 
- Informácia o správnych konaniach vedených radou pre vysielanie a retransmisiu proti 

RTVS 
Z ekonomickej oblasti : 

- Informácie o verejných obstarávaniach pripravovaných, prebiehajúcich , ako aj 
ukončených 

- Informácie o zámeroch RTVS vstúpiť do zmluvných záväzkov 
- Informácie o podpísaných zmluvách v hodnote nad 10 tisíc EUR 
- Správy o stave  výberu úhrad za služby verejnosti 
- Stanovisko k účtovnej závierke RTVS za rok 2019 
- Stanovisko k výsledku hospodárenia RTVS s osobitnou pozornosťou venovanou 

hospodáreniu RTVS s finančnými prostriedkami poskytnutými na základe zmluvy so 
štátom 

- Správy o činnosti RTVS za 1. a 2. polrok, vrátane správy o hospodárení a plnení 
záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS 

- Návrhy na zmeny rozpočtu RTVS ( 1. a 2. zmena ) 
- Východiská rozpočtu a návrh rozpočtu RTVS na rok 2021 
- Záverečné zúčtovanie zmluvy so štátom za roky 2017, 2018, 2019 
- Dozorná komisia vypracovala sumarizačnú správu o prešetrení medializovaných 

informácií o projektoch, pri ktorých údajne došlo k predraženiu výroby a nevýhodným 
zmluvným vsťahom ( uzn. rady RTVS 49/2020 ) 
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- Dozorná komisia predložila rade stanovisko k výsledkom a záverom následnej 
finančnej kontroly, vykonanej MK SR 

- Dozorná komisia pripravila a predložila na rokovanie rady úpravu rokovacieho 
poriadku dozornej komisie, s cieľom zabezpečiť plynulosť jej rokovaní aj pri neúplnom 
personálnom obsadení 

- Dozorná komisia si priebežne vyžiadala od kompetentných zástupcov  RTVS 
nákladové porovnania viacerých výrob, pravidelne posudzovala vytipované 
uzatvorené zmluvy, bližšie špecifikácie zámerov a pod. 

 
I. Gallo uviedol, že DK si zodpovedné plní všetky úlohy a poďakoval za to.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 34/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o činnosti Dozornej komisie Rady RTVS 
za rok 2020. 
 
Za: 5 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
13. Sťažnosti a podnety 
Členovia Rady RTVS sa zaoberali došlými podnetmi, ktoré boli doručené a dohodli sa na 
spôsobe vybavenia jednotlivých podnetov.  
 
14. Rôzne  
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za dnešnú spoluprácu a ukončil rokovanie Rady 
RTVS. 
 
 
 
V Bratislave 24.2.2021. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

